
Verslag kledingcommissie 2021 

Mede doordat Corona activiteiten langdurig hebben stilgelegen zijn er geen bijzonderheden te 

vermelden. De inname en uitgifte van kleding ging zijn normale gang. 

Binnen het bestuur is het contact met de commissie verhuist van de penningmeester naar diegene 

die ook verantwoordelijk is voor o.a. al het materiaal. 

De personele bezetting van de commissie was inmiddels teruggelopen naar 1 persoons, zodat 

aanvulling gewenst was. In eerste instantie werd dit ingevuld door Hein van der Horst, die later weer 

werd vervangen door Rene Post omdat Hein binnen het bestuur de taak van Gert Jan Knoet zal 

overnemen.  Vervolgens is met de (terug) komst van Coby Knuyt de commissie weer op goede 

sterkte. 

Intussen zijn ook dames lid geworden van ons koor en met de eerste 3 hebben we overleg gehad 

over eventuele aanpassingen van de kleding voor hen. Zij gaven aan dat er geen aanpassingen nodig 

waren, maar dat ze liever geen hoofddeksels  zouden gaan dragen. Dit verzoek is inmiddels door het 

bestuur ingewilligd. De discipline voor het dragen hiervan door de mannen zal door het bestuur 

bevorderd worden. 

Er is 1 keer een overleg geweest tussen Gert Jan, Hein en Marten en toen Is door de commissie 

aangegeven dat de aanschaf van de 4de outfit, t.w. de Schipperstrui,  voorlopig zal kunnen worden 

uitgesteld tot naar b.v. het 25 -jarig jubileum. De keuze om de licht blauwe spijkerbroek via Big Jeans 

aan te schaffen is alleen een afspraak met deze firma; de broeken worden niet door de commissie op 

voorraad gehouden. 

Namens de commissie 

Marten de Vrij  

 


